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Zápisnica z Členskej Schôdze MsO SRZ Partizánske 
konanej dňa 24.03.2024. 

 
 

Prítomní : 
Podľa prezenčnej listiny bol navrhnutými členmi mandátovej komisie zistený nasledujúci počet 
prítomných členov, ktorí sa prezentovali svojim podpisom - 127 členov -  čo je 13,94 %  zo všetkých 
aktívnych dospelých členov MsO SRZ Partizánske ku dňu konania ČS (celkový počet je 911 aktívnych 
dospelých členov - takých, ktorí si ešte v r. 2023, alebo v r. 2024 zaplatili členské na rok 2023 alebo 
2024). 

 
Schôdzu povedie predseda MsO SRZ Partizánske Ing. Mário Podmaník (ďalej len predseda).  
Predseda dal hlasovať, či prítomní členovia sú za to, aby sa členská schôdza konala aj napriek tomu, 
že nie je prítomných nadpolovičný počet aktívnych členov ? 
HLASOVANIE 
Za: 124   Proti: 0  Zdržal sa: 3 
Prítomní odsúhlasili konanie a právoplatnosť ČS aj keď nie je prítomná nadpolovičná väčšina všetkých 
členov ZO. 
 
 
Schválenie vyhotovenia hlasového záznamu z priebehu ČS : 
Kvôli jednoduchšiemu a presnejšiemu spracovaniu zápisnice, výbor navrhol aby bol z priebehu našej 
schôdze vyhotovený hlasový záznam na záznamník o čom ČS hlasovala. 
HLASOVANIE 
Za: 127   Proti: 0  Zdržal sa: 0 
ČS odsúhlasila vyhotovenie zvukového záznamu z jednania ČS. 
 
 
Schválenie navrhnutého programu ČS : 
Výbor ZO navrhol nasledovný program, ktorý bol zverejnený pred ČS:  
 
Navrhovaný program ČS: 

      Otvorenie ČS, spomienka na zosnulých 
1.      Voľba Pracovného predsedníctva (PP) 
2.      Voľba Mandátovej komisie (MK) 
3.      Voľba Návrhovej komisie (NK) 
4.      Výročná Správa o činnosti Org. Zložky za rok 2023,  

odpočet plnenia uznesení z minulej ČS 
návrh plánu hlavných úloh na rok 2024 - (predseda MsO - Ing. Mário Podmaník) 

5.      Správa o finančnom hospodárení za rok 2023, 
            návrh rozpočtu na rok 2024 -  (ekonóm MsO – Ing. Peter Magdolen) 
6.      Správa Kontrolnej Komisie za rok 2023 - (predseda KK – Martin Špirko) 
7.      Správa Disciplinárnej Komisie za rok 2023 - (predseda DK – Dušan Šebok) 
8.      Príhovor primátora – Doc.Dr. Jozef Božik 
9.      Diskusia 
10.     Návrhy a schválenie uznesení, plánu hlavných úloh, a rozpočtu 
11.     Záver – ukončenie ČS 
 

HLASOVANIE 
Za: 127   Proti: 0  Zdržal sa: 0 
ČS schválila program, ktorým sa bude ČS riadiť tak ako bol predložený. 
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Otvorenie ČS, spomienka na zosnulých : 
Predseda vyzval prítomných, aby si spoločne uctili minútou ticha zosnulých členov. 
 
 
1. Voľba Pracovného predsedníctva ČS : 
Do pracovného predsedníctva dnešnej ČS boli výborom navrhnutí nasledovní členovia: 
- Ing. Mário Podmaník – predseda MsO SRZ Partizánske 
- Ing. Peter Magdolen – tajomník MsO SRZ Partizánske 
- Ing. Bohuš Cintula – tajomník SRZ 
- Tibor Bezuška – delegát Rady SRZ 
- Doc.Dr. Jozef Božík – primátor mesta Partizánske 
HLASOVANIE 
Za: 127   Proti: 0  Zdržal sa: 0 
ČS odsúhlasila zloženie Pracovného predsedníctva. 
 
 
2. Voľba Mandátovej komisie : 
Do mandátovej komisie boli výborom navrhnutí nasledovní členovia : 
- Štefan Kohýl – člen výboru MsO SRZ Partizánske – predseda MK 
- Jozef Habala - člen výboru MsO SRZ Partizánske 
- Karol Greschner – člen Kontrolnej komisie  MsO SRZ Partizánske 
HLASOVANIE 
Za: 127   Proti: 0  Zdržal sa: 0 
ČS odsúhlasila zloženie Mandátovej komisie. 
 
 
3. Voľba Návrhovej komisie : 
Do návrhovej komisie boli výborom navrhnutí nasledovní členovia: 
- Vladimír Marko - člen výboru MsO SRZ Partizánske – predseda NK 

- Ľubomír Belis ml. – člen výboru MsO SRZ Partizánske 

- MUDr. Ľubor Kuľhavý – člen výboru MsO SRZ Partizánske 
HLASOVANIE 
Za: 127   Proti: 0  Zdržal sa: 0 
ČS odsúhlasila zloženie Návrhovej komisie. 
 
 
4. Výročná správa o činnosti OZ za rok 2023, odpočet plnenia uznesení z minulej ČS a návrh 

plánu hlavných úloh na rok 2024 
Správu predniesol predseda MsO – Ing. Mário Podmaník. 
(Správa o činnosti, Odpočet plnenia uznesení z ČS z roku 2023 a Návrh plánu hlavných úloh na rok 
2024 sú prílohou tejto zápisnice) 
Súčasťou správy o činnosti bola aj správa Hlavného hospodára, ktorú predniesol Ľubomír Belis ml. 
(Správa Hlavného hospodára je prílohou tejto zápisnice) 
Súčasťou správy o činnosti bola aj správa športového referenta Štefana Kohýla o športovej činnosti za 
rok 2023. 
 
 
5. Správa o finančnom hospodárení za rok 2023 a návrh rozpočtu na rok 2024  
Správu predniesol ekonóm MsO – Ing. Peter Magdolen. 
(Správa o finančnom hospodárení za rok 2023 a Návrh rozpočtu na rok 2024 sú prílohou tejto 
zápisnice) 
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6. Správa Kontrolnej komisie za rok 2023  
Správu predniesol predseda KK – Martin Špirko. 
(Správa Kontrolnej komisie za rok 2023 je prílohou tejto zápisnice) 
 
 
7. Správa Disciplinárnej komisie za rok 2023  
Správu predniesol predseda DK – Dušan Šebok. 
 
 
8. Príhovor primátora 
Prítomným členom sa neformálne prihovoril primátor mesta Partizánske Dr. Jozef Božik. 
 
 
Predseda vyhlásil krátku 15 min prestávku... 
 
 
9. Diskusia 
Vladimír Marko – člen výboru MsO SRZ Partizánske  
Poukázal na niekoľko problémov na našich revíroch: 

• Bobor – pri OR Nedanovce- Spôsobuje ubytok výšky vodnej hladiny 

• Kormorán – viac ako 350 kusov kormorána medzi Bošanmi a Chynoranmi 

• Nelegálny odpad – pri OR Nedanovce. Trvalo viac ako 2 mesiace jeho odstránenie 
 
Ing. Bohuš Cintula – tajomník SRZ 
Informoval o celkovom stave SRZ, o predstavách a plánoch rozvoja SRZ : 

• Málo ľudí chodí na VČS – je to problém všeobecne na celom Slovensku 

• Nákup chovného zariadenia 300ha - Hrhov za cenu 3,2 mil. EUR považuje za úspech 

• Problémy s chorobami rýb, otepľovaním vôd... 

• SRZ prebral od SLOVRYB-u späť stredisko Príbovce – reofilné druhy rýb 

• Naše hlavné úlohy sú – chrániť, chovať a až potom loviť 

• Pripravuje sa otvorenie – úprava Zákona o rybárstve 

• Problémy s kormoránom, mokraďami, poľovníctvo súvisí s rybárstvom 

• SRZ zvažuje kúpu nového 87ha strediska pri Dunajskej Strede 

• Vysvetlil zvýšenie odvodu z členského (11€) a zvýšenie ceny zväzovej povolenky (75€) 

• Zvýšili sa ceny krmív, ceny energií, ceny práce a taktiež následne aj výrobné ceny rýb 

• Zlepšenie prístupu k lovným revírom pre rybárov 

• Elektronizácia členskej základne do roku 2026 

• Práca s deťmi a športová činnosť – zvýšenie príspevkov od SRZ 
 
Ing. Mário Podmaník – položil dotaz na B.Cintulu - ako sa pripraviť na možný úhyn rýb ? 
 
Ing. Mário Podmaník – informoval o predbežných termínoch rybár. Pretekov v MsO SRZ Partizánske : 

• 11.05.2024, Sobota - detské preteky – Štrkovisko Žabokreky 

• 12.05.2024, Nedeľa – preteky dospelých – BVN Partizánske Bager 

• 18.-19.05.2024, Sobota - Nedeľa – Baťovianska 24-ka (feeder) – Štrkovisko Žabokreky 
 
Peter Ďurinák – upozornil, že podľa jeho názoru je konanie 24-hodinového preteku v mesiaci máj  
nezákonné. Kto povolil konanie takéhoto preteku ? 
Ing. Peter Magdolen – informoval o tom, že priamo v Zákone o rybárstve je v §20 odst.2, §12, §13 
odst.3 a §14 odst b) až d)  konanie takýchto pretekov povolené. 
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Marián Bodnár – vedúci Rybárskej stráže 

• Od 01.07.2023 prevzal funkciu vedúceho RS 

• Najčastejšie priestupky – autá blízko pri vode 

• Odsúhlasenie financií na použitie motorových vozidiel na cesty RS 

• Problém s ochranným pásmom na Nitrici – privlastňovanie pôvodných druhov rýb 

• Chce povoliť – navrhol celoročný lov na muchu a prívlač na revíroch ChaP 
 
Ľubomír Belis ml. – hlavný hospodár 
Odpovedal M.Bodnárovi – lov rýb na revíroch upravuje Zákon o rybárstve – nie je v našej kompetencii 
toto meniť. 
 
Ing. Ľubomír Belis – člen výboru MsO SRZ Partizánske 

• Počas roku 2023 sa 2x vzdal funkcie tajomníka. 

• „Moja spolupráca s pánom z Bratislavy ako funkcionár s funkcionárom nie je možná.“ 

• Upozornil na problém so svojim školením za člena RS – V.Marko nesprávne uviedol na VČS, že  
výbor neodsúhlasil vyslať ho na školenie RS. Požiadal pána V.Marka o ospravedlnenie. 

• Poukázal na zníženie počtu členov výboru z 11 na 9 členov, ktorý bol odsúhlasený na VČS 2023 

• Navrhol uznesenie (1): 
„VČS schvaľuje, aby počet členov výboru bol 11 tak, ako to stanovila volebná členská schôdza 
a to do konca volebného obdobia a zároveň členská schôdza kooptuje ďalších dvoch 
náhradníkov do výboru našej ZO.“ 

• Podrobne informoval o financovaní činnosti športovcov v našej MsO SRZ Partizánske. 

• Navrhol uznesenie (2): 
„VČS ruší všetky doterajšie uznesenia výboru ZO Partizánske v súvislosti s financovaním 
športovej činnosti LRU a schvaľuje od roku 2024 vrátane, aby sa jednotlivým športovým 
družstvám, ktoré sa prihlásia do súťaži LRU a výbor ZO ich schváli, preplatí finančnú hodnotu 
na podporu športovej činnosti len vo výške zápisného na príslušnú súťaž v danom roku.“ 

• Navrhol uznesenie (3): 
„VČS schvaľuje, aby KK prešetrila rozsah vyplácania a oprávnenosť vyplácania športovej 
činnosti LRU formou cestovných príkazov za rok 2023, ktoré sa malo vykonávať v zmysle 
platného uznesenia výboru zo dňa 20.05.2021.“ 

• Navrhol uznesenie (4): 
„VČS schvaľuje, aby na webovej stránke MsO SRZ Partizánske boli pre rybársku verejnosť 
umiestnené verejné informácie o financovaní športovej činnosti LRU v našej ZO a tiež odmien 
športovcov jednotlivcov na ich športovú činnosť od roku 2018 a následne postupne ďalej 
v členení za každý rok aj do budúcnosti, osobitne za každé športové družstvo LRU, alebo 
športovca jednotlivca v členení podľa druhu nákladu, alebo príspevku (zápisné, cestovné, 
amortizácia, nocľažné, príspevok, dotácia, iné náklady).“ 
V termíne od 01.06.2024 – zodpovedný predseda Ing. Mário Podmaník 

• Navrhol uznesenie (5): 
„VČS ruší refundáciu ciest z Bratislavy do Partizánskeho a späť Ing. Podmaníkovi, ktoré bolo 
schválené uznesením výboru dňa 14.04.2022 a neschvaľuje preplácanie jeho ciest z dôvodu 
zasadnutia výboru, alebo osobnej prítomnosti pri vybavovaní agendy OZ v Partizánskom.“ 

• Požiadal aby sa o jeho návrhoch uznesení hlasovalo okamžite. 
 
Ing. Mário Podmaník – vysvetlil p. Ing. Belisovi st., že v rámci diskusie je základné demokratické právo 
každého dotknutého reagovať na diskusné príspevky, ktoré sa ho týkajú. Preto z pozície vedenia 
schôdze odmieta okamžité hlasovanie o návrhoch Ing. Belisa st. a toto hlasovanie o jeho návrhoch 
jednotlivých uznesení bude zaradené až po ukončení diskusie – v súlade so schváleným programom 
VČS. 
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Ing. Mário Podmaník – „bratislavská mimovládka“ má všetkých svojich členov s trvalým bydliskom 
v Partizánskom okrem jej predsedu OZ MK BIBIO Ing. Podmaníka – rodáka z Partizánskeho, ktorý má 
momentálne trvalé bydlisko v Bratislave, na základe čoho je aj adresa sídla OZ MK BIBIO 
zaregistrovaná v Bratislave. Toto ale nemá vôbec žiadny vplyv na to, že MK BIBIO od svojho vzniku 
reprezentuje výlučne MsO SRZ Partizánske. 
 
Pavol Hazucha – vyjadril sa pochvalne ku športovej činnosti v našej organizácii, na ktorú je pyšný. 
Pripomenul, že z pôvodného 11-členného výboru na základe vlastného rozhodnutia odišli 
medzičasom 3 členovia (Velšic, Darnády, Hazucha)  počet členov výboru bol na VČS znížený na 9 a bol 
kooptovaný nový člen výboru – MUDr.Kuľhavý. 
 
Martin Špirko – predseda Kontrolnej komisie 
Vyjadril sa k nákladom na športovú činnosť – hlavne k cestovným nákladom, ktoré vysvetlil ako 
vznikajú a obhajoval ich. Ako predseda kontrolnej komisie si zvlášť dáva pozor na to, aby preplácanie 
všetkých nákladov na športovú činnosť bolo plne s prijatými uzneseniami výboru. 
 
Pán XY – vyjadril sa, že je znechutený neustálym hlasovaním, vyťahovaním starých sporov o ktorých 
on sám nič nevie. Tieto veci považuje za intrigy, ktoré sú pre nezainteresovaných členov 
nezrozumiteľné a nemá záujem takéto veci riešiť. Tieto veci treba riešiť interne orgánmi OZ a nie na 
VČS. 
 
Ing. Bohuš Cintula – tajomník SRZ 
Vyzval prítomných, aby sa navzájom rešpektovali a aby rešpektovali aj športovcov. Našou úlohou je 
v prvom rade chrániť, chovať, loviť a až potom si privlastňovať ryby. Športovci vykonávajú v SRZ 
záslužnú činnosť, vychovávajú mládež. Sú aj menšie organizácie na Slovensku, ktoré dávajú 
športovcom podstatne viac financií ako MsO SRZ Partizánske. Treba rešpektovať demokratické 
rozhodnutia orgánov OZ. Každý člen má možnosť reprezentovať svoju organizáciu v športovej 
činnosti. Vojnové sekery treba zakopať, lebo organizácia sa riešením takýchto žabo-myších vojen 
nikam neposunie...  
 
Ing. Peter Magdolen – uviedol na pravú mieru – upresnil niekoľko čísiel ohľadne nákladov na športovú 
činnosť. Športovci patria v našej organizácii medzi najaktívnejších členov – to vysvetľuje prečo sú tak 
hojne zastúpení vo výbore a v komisiách. Športovci pre našu organizáciu nepredstavujú iba náklady, 
ale pre organizáciu zabezpečujú aj príjmy. Taktiež navonok úspešne reprezentujú meno našej 
organizácie po celom Slovensku. Športová činnosť rybárov v Partizánskom má dlhoročnú tradíciu. 
Ďalej poukázal na to, že „športovci“ predstavujú pre našu organizáciu násobne menšiu „finančnú 
záťaž“ ako neúmerné množstvo privlastnených úlovkov niektorých našich kolegov „úspešných 
rybárov“ (v 100-kách kg/osobu a v hodnote niekoľko tisíc EUR/osobu za rok). Iba 12 našich 
„najúspešnejších“ rybárov si za 5 rokov privlastnilo úlovky v hodnote viac ako 50 tisíc EUR. 
 
Ing. Milan Kadnár – je za podporu športovcov v našej organizácii, ale to neznamená úplné hradenie 
ich nákladov. Je potrebné stanoviť limity pre podporu športovcov.  
Navrhol uznesenie :  

• Skresať náklady na športovú činnosť na max. 1.200 EUR/rok. 
 
Oliver Velšic – oslovil výbor ako bývalý člen RS, ako sa do výkazu o činnosti RS dostal nulový počet 
kontrol pri jeho čísle odznaku. 
 
Ing. Peter Magdolen – evidenciu kontrol členov RS nahadzovali do IS RYBÁR ľudia na to určení – mimo 
iných aj niektorí ostatní členovia RS. Ako podklad im slúžili odovzdané prehľady o úlovkoch so 
skutočnými záznamami o vykonaných kontrolách členov RS podľa čísla ich odznakov.  
P.Magdolen tieto čísla zo systému IS RYBÁR iba vytiahol a odprezentoval. 
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Nakoľko sa už viac členov do diskusie neprihlásilo predseda diskusiu ukončil. 
 
 
10. Návrhy uznesení: 
O jednotlivých návrhoch uznesení ČS hlasovala samostatne. 
Počet prítomných v sále (kvórum) bolo pred hlasovaním o uzneseniach – 67 členov. 
Návrhy uznesení predniesol predseda Návrhovej komisie V. Marko resp. predseda M.Podmaník. 
 
Návrh uznesenia č.1 

• VČS schvaľuje, aby počet členov výboru bol 11 tak, ako to stanovila volebná členská schôdza 
a to do konca volebného obdobia a zároveň členská schôdza kooptuje ďalších dvoch 
náhradníkov do výboru našej ZO. 

HLASOVANIE 
Za: 31   Proti: 27 Zdržal sa: 9 
ČS neschválila zvýšenie počtu členov výboru na 11. 
 
Návrh uznesenia č.2 

• VČS ruší všetky doterajšie uznesenia výboru ZO Partizánske v súvislosti s financovaním 
športovej činnosti LRU a schvaľuje od roku 2024 vrátane, aby sa jednotlivým športovým 
družstvám, ktoré sa prihlásia do súťaži LRU a výbor ZO ich schváli, preplatí finančnú hodnotu 
na podporu športovej činnosti len vo výške zápisného na príslušnú súťaž v danom roku. 

HLASOVANIE 
Za: 37   Proti: 24  Zdržal sa: 6 
ČS tento návrh schválila. 
 
Návrh uznesenia č.3 

• VČS schvaľuje, aby KK prešetrila rozsah vyplácania a oprávnenosť vyplácania športovej činnosti 
LRU formou cestovných príkazov za rok 2023, ktoré sa malo vykonávať v zmysle platného 
uznesenia výboru zo dňa 20.05.2021. 

HLASOVANIE 
Za: 66   Proti: 0  Zdržal sa: 1 
ČS tento návrh schválila. 
 
1 člen opustil sálu. Nové kvórum je 66 členov. 
 
Návrh uznesenia č.4 

• VČS schvaľuje, aby na webovej stránke MsO SRZ Partizánske boli pre rybársku verejnosť 
umiestnené verejné informácie o financovaní športovej činnosti LRU v našej ZO a tiež odmien 
športovcov jednotlivcov na ich športovú činnosť od roku 2018 a následne postupne ďalej 
v členení za každý rok aj do budúcnosti, osobitne za každé športové družstvo LRU, alebo 
športovca jednotlivca v členení podľa druhu nákladu, alebo príspevku (zápisné, cestovné, 
amortizácia, nocľažné, príspevok, dotácia, iné náklady). 
V termíne od 01.06.2024 – zodpovedný predseda Ing. Mário Podmaník 

HLASOVANIE 
Za: 34   Proti: 12  Zdržal sa: 18       (2 členovia nehlasovali) 
ČS tento návrh schválila. 
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Návrh uznesenia č.5 

• VČS ruší refundáciu ciest z Bratislavy do Partizánskeho a späť Ing. Podmaníkovi, ktoré bolo 
schválené uznesením výboru dňa 14.04.2022 a neschvaľuje preplácanie jeho ciest z dôvodu 
zasadnutia výboru, alebo osobnej prítomnosti pri vybavovaní agendy OZ v Partizánskom. 

HLASOVANIE 
Za: 21   Proti: 16  Zdržal sa: 27 (2 členovia nehlasovali) 
ČS tento návrh neschválila. 
 
Návrh uznesenia – od Ing. Milana Kadnára 

• Nakoľko tento jeho návrh je v priamom rozpore s už prijatým uznesením č. 2 M.Kadnár svoj 
návrh uznesenia stiahol. 

 
Návrh uznesenia č.6 
Predseda - dal hlasovať o Správe o činnosti OZ za rok 2023 a Pláne hlavných úloh na rok 2024, tak ako 
ich prezentoval vo svojej Správe o činnosti organizácie: 
Návrh Plánu hlavných úloh MsO SRZ Partizánske pre rok 2024: 

1. Zabezpečiť pravidelnú starostlivosťou o revíry – kosenie, výrub drevín, čistenie, udržiavanie 
poriadku. 

2. Zabezpečiť jarné a jesenné zarybnenie na pstruhových a kaprových revírov podľa plánu 
zarybnenia. 

3. Pod hlavičkou OZ uskutočniť pravidelné rybárske preteky : 
dospelé preteky O pohár primátora – BVN Partizánske,  
detské  preteky – Štrkovisko Žabokreky,  
feedrove preteky Baťovianska 24-ka – Štrkovisko Žabokreky,  
jesenné prívlačovo-muškárske preteky Baťoviansky duhák) – BVN Partizánske, 
podporovať účasť našich reprezentačných družstiev v postupových súťažiach a podieľať sa na 
organizovaní celoslovenských súťaží v r. 2024. 

4. Zabezpečiť výdaj povolení a predaj cenín na rok 2025. 
5. Vybudovať náučný chodník na VN Partizánske. 
6. Pokračovať v renovácii ČS Žabokreky (zabezpečiť elektrické pripojenie k ČS, passport stavby, 

účel využitia nehnuteľnosti ) 
7. Zariadiť a sprístupniť pre členov MsO SZR búdu č.3 na BVN Partizánske (Bager) ako rybársky 

prístrešok. 
HLASOVANIE 
Za: 53   Proti: 0  Zdržal sa: 8           (5 členov nehlasovalo) 
ČS odsúhlasila Správu o činnosti OZ za rok 2023 a Plán hlavných úloh na rok 2024. 
 
Návrh uznesenia č.7 
Predseda - dal na schválenie VČS Správu o finančnom hospodárení za rok 2023 a návrh Rozpočtu na 
rok 2024.  
Táto správa odznela v bode č.5 programu a predniesol ju ekonóm MsO SRZ Partizánske Ing. Peter 
Magdolen. 
HLASOVANIE 
Za: 66   Proti: 0  Zdržal sa: 0 
ČS odsúhlasila Správu o finančnom hospodárení za rok 2023 a návrh Rozpočtu na rok 2024. 
 
Návrh uznesenia č.8 
Predseda - dal na schválenie VČS Správu Kontrolnej komisie za rok 2023.  
Táto správa odznela v bode č.6 programu ČS a predniesol ju predseda KK MsO Martin Špirko. 
HLASOVANIE 
Za: 66   Proti: 0  Zdržal sa: 0 
ČS odsúhlasila Správu Kontrolnej komisie za rok 2023. 
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11. Záver - ukončenie ČS 
Predseda MsO Partizánske Ing. Mário Podmaník poďakoval prítomným za účasť, korektnú 
diskusiu, disciplínu a poprial všetkým veľa zdravia, bohaté úlovky roku 2024 a rokovanie ČS ukončil. 
 
 
V Partizánskom, 24.03.2024 
 
 
 
 
 
 
Zapísal:      Ing. Peter Magdolen    Schválil: Ing. Mário Podmaník 

tajomník              predseda 
 
 
 
 
Prílohy: 
- Správa o činnosti MsO SRZ Partizánske za rok 2023 
- Správa Hlavného hospodára 
- Správa o fin. hospodárení MsO SRZ Partizánske za rok 2023 a návrh Rozpočtu na rok 2024 
- Správa Kontrolnej komisie za rok 2023  

- Prezenčná listina účastníkov ČS 2024 
 


